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	May 19, 2011
	
	Le 19 mai 2011

	
	
	

	Coram:  Binnie, Abella and Rothstein JJ.
	
	Coram : Les juges Binnie, Abella et Rothstein

	

	
	

	BETWEEN:

Sonka Properties Inc. and Estate of Sonia Kaiser

Applicants

- and -

Paragon Development Corporation, 583533 Ontario Limited, Marka Properties Inc., Veraka Properties Inc., Boran Properties Inc., and Poban Properties Inc., personally and for themselves and for all other shareholders of the style-of-cause referenced corporations except the defendant, in the name of and on behalf of those two corporations

Respondents
	
	ENTRE :

Sonka Properties Inc. et la succession de Sonia Kaiser

Demanderesses

- et -

Paragon Development Corporation, 583533 Ontario Limited, Marka Properties Inc., Veraka Properties Inc., Boran Properties Inc., et Poban Properties Inc., en leur propre nom et au nom de tous les autres actionnaires des sociétés mentionnées dans l’intitulé, sauf la défenderesse, et au nom de ces deux sociétés



Intimées

	





	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C50399, 2011 ONCA 30, dated January 17, 2011, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C50399, 2011 ONCA 30, daté du 17 janvier 2011, est rejetée avec dépens. 






J.S.C.C.
J.C.S.C. 



